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Από  το  υπ’  αριθμ.  28/21-10-2022 πρακτικό  συνεδρίασης  του  Διοικητικού  Συμβουλίου  της 

Επιχείρησης

Αριθμ. Απόφ. 260/2022 Θέμα:  Επαναπροσδιορισμός  τρόπου  εξόφλησης 

λογαριασμών ενέργειας. 
Στη Θέρμη, σήμερα 21η Οκτωβρίου 2022 Παρασκευή και ώρα 08:30 π.μ. συνεδρίασαν τα μέλη του 

Διοικητικού Συμβουλίου της Επιχείρησης με την επωνυμία «Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης και 

Αποχέτευσης  Θέρμης»  μετά  από  την  υπ’  αριθ.  6307/17-10-2022  έγγραφη  πρόσκληση  του 

Προέδρου που αποστάλθηκε σε καθένα σύμβουλο χωριστά βάσει των διατάξεων του άρθρου 4 

παρ.  2  του  Ν.1069/1980  (ΦΕΚ  191  Α71980)  περί  «Κινήτρων  δια  την  ίδρυσιν  Επιχειρήσεων 

Υδρεύσεως και Αποχετεύσεως» 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υφίσταται νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο έντεκα (11) μελών συμμετείχαν 

επτά (7), σύμφωνα με τον παρακάτω πίνακα,

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ
1. Ζελιλίδης Δαμιανός (Πρόεδρος) 1. Γραικός Κωνσταντίνος 

2. Καρκατζίνος Νικόλαος 2.
Κούτρη Ευαγγελία (συμμετείχε κατά την 
έναρξη του 1ου τακτικού θέματος) 

3. Ιωσηφίδης Ιωάννης 3.
Κουλαουζίδης Γεώργιος (συμμετείχε κατά 
την  έναρξη  του  2ου εκτός  ημερησίας 
θέματος)

4. Καρκαλή Μαρία 4. Χατζηδημητρίου Φανή 
5. Νικολαίδου Αναστασία 
6. Νταλακούδης Δημήτριος 
7. Πονερίδης Παναγιώτης 

κηρύχθηκε από τον Πρόεδρο η έναρξη της συνεδρίασης

Στη συνεδρίαση συμμετείχε η Αναπλ. Γενική Διευθύντρια κ. Κωστίκα Μαρία και η κ. Τσακατσώνη 

Βασιλεία γραμματέας του Δ.Σ. για την τήρηση των πρακτικών του συμβουλίου.

Με την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος είπε στα μέλη ότι υπάρχουν δύο (2) θέματα εκτός της 

ημερήσιας διάταξης και πρότεινε να συζητηθούν κατά την παρούσα συνεδρίαση και στην αρχή 

αυτής.  Τα  εκτός  ημερησίας  θέματα  αφορούν:  α)  Έγκριση  της  με  αριθμό  11/2022  απόφασης 

Προέδρου  περί  παράτασης  χρόνου  υποβολής  δικαιολογητικών  κατακύρωσης.  Η  συζήτηση  του 

θέματος  κρίνεται  αναγκαία  προκειμένου  στην  εμπρόθεσμη  ικανοποίηση  του  αιτήματος  του 

προσωρινού  αναδόχου, β)  Επαναπροσδιορισμός  τρόπου  εξόφλησης  λογαριασμών  ενέργειας.  Η 

συζήτηση του θέματος κρίνεται αναγκαία καθώς ο νέος πολλαπλός λογαριασμός δεν περιέχει ρήτρα 

αναπροσαρμογής και θα πρέπει να καθοριστεί ο νέος τρόπος καταβολής.

Εγκρίνεται ομόφωνα η συζήτηση των εκτός ημερησίας θεμάτων.

……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………

……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………

Εισηγούμενη η Αν. Γενική Διευθύντρια το 2ο θέμα εκτός της ημερήσιας διάταξης  είπε στα 

μέλη ότι σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ.1 του άρθρ.5 του Ν.1069/80 «Το Διοικητικό Συμβούλιο 

διοικεί την επιχείρηση, διαχειρίζεται την περιουσία και τους πόρους αυτής και αποφασίζει για κάθε 

θέμα που αφορά στην επιχείρηση…». Ομοίως, σύμφωνα με τις διατάξεις της περ. α) της παρ. 2 του 
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άρθρου  5  του Ν.1069/80  2.  «Το  Διοικητικό  Συμβούλιο:  α)  μεριμνά  για  τις  υποθέσεις  και  τα 

συμφέροντα της επιχείρησης»..

Ακολούθως είπε στα μέλη ότι με την υπ. αριθ. 30/2022 απόφαση του Δ.Σ. καθορίστηκε η 

πληρωμή του ηλεκτρικού ρεύματος να γίνεται μόνο κατά το μέρος του λογαριασμού που αφορά 

στην  αξία  κατανάλωσης  ενέργειας  και  να  μην  εξοφλείται  το  ποσό  που  αφορά  στην  ρήτρα 

αναπροσαρμογής,  προκειμένου  να  αντιμετωπιστεί  η  κρίσιμη  αυτή  κατάσταση  στην  οποία  έχει 

περιέλθει η Δ.Ε.Υ.Α.. Το ληξιπρόθεσμο αυτό ποσό που θα σωρευθεί θα εξοφληθεί αργότερα με 

μακροπρόθεσμο διακανονισμό

Στη συνέχεια έθεσε υπόψη των μελών του Διοικητικού Συμβουλίου την από 19-10-2022 

εισήγηση του Οικονομικού Τμήματος σύμφωνα με την οποία:  «…Από το μήνα Σεπτέμβριο  και  

έπειτα  άλλαξε  ο  τρόπος  τιμολόγησης  κατανάλωσης  της  ενέργειας  και  καταργήθηκε  η  ρήτρα  

αναπροσαρμογής.  Εξαιτίας  αυτής της αλλαγής η Δ.Ε.Υ.Α.  θα πρέπει  να επαναπροσδιορίσει  τον  

τρόπο πληρωμής των λογαριασμών ρεύματος. Σημειώνεται ότι με βάση την τιμολογιακή πολιτική  

της επιχείρησης, το κόστος της ενέργειας, έχει υπολογιστεί στο ποσό  των  1.950.000,00€. Οι  

πληρωμές  που έχουν  πραγματοποιηθεί  έως  σήμερα  ανέρχονται  στο  ύψος  του 1.248.545,05€.  

Επομένως έως τις 31/12/2022 θα μπορεί να καταβληθεί το ποσό των 700.000,00€».

Ο  Πρόεδρος,  ύστερα  από  τα  παραπάνω,  πρότεινε  την  καταβολή  των  700.000,00€ 

τμηματικά για τους επόμενους τρεις μήνες και κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

Το  Διοικητικό  Συμβούλιο  μετά  από  διαλογική  συζήτηση  αφού  έλαβε  υπόψη  του  την 

εισήγηση του Προέδρου 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι  ο μ ό φ ω ν α

Εγκρίνει  την  τμηματική  καταβολή  του  ποσού  των  700.000,00  €,  που  αφορά στην  στην αξία 

κατανάλωσης ενέργειας, στους επόμενους τρεις (3) μήνες 

…………………………………………………………………………………………………………………………………………………………….

………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………

Για το παραπάνω θέμα συντάχθηκε το Πρακτικό Νο 28, απόφαση 260/21-10-2022

Αφού τελείωσαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύεται η συνεδρίαση.

                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ         ΤΑ ΜΕΛΗ     ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ

ΖΕΛΙΛΙΔΗΣ ΔΑΜΙΑΝΟΣ 

   ΠΡΟΕΔΡΟΣ του Δ.Σ.
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